

## Australian Vanadium 在球团浸出试验工作中证实了高提取率

**Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL)** 证实，在澳大利亚钒项目两阶段中试规模水浸工艺的第一阶段，钒的提取率高达 88-90%。

据该公司称，这是最终试点工作计划的一个关键里程碑，将使其能够完成最终加工设计、质量平衡和银行可行性研究（BFS）的详细成本计算。

从平均 89% 的焙烧球团中提取钒，在两段水浸出流程的第一部分进行了示范。

最后的试验阶段将验证通过 BFS 流程实现的整体钒浸出提取。

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



## Australian Vanadium confirms high extraction rates in pellet leach pilot work

**Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL)** has confirmed high vanadium extraction rates of 88-90% during the first stage of a two-stage pilot-scale water leach process for the Australian Vanadium Project.

According to the company, this is a key milestone in the final pilot test-work program and will allow it to conclude final processing designs, mass balances and detailed costings for the Bankable Feasibility Study (BFS).

Vanadium extraction from roasted pellets averaging 89% was demonstrated in the first part of the two-stage water leach flowsheet being piloted.

The final pilot phase will validate overall vanadium leach extraction achieved by the BFS flowsheet.

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China